
 

 

's Hertogenbosch, 18 januari 2018    

 

 

Betreft: vragenhalfuur 

 

 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  

  

Voor het vragenhalfuurtje van de vergadering van Provinciale Staten van 19 januari 

2018 meld ik het volgende onderwerp aan:  

Oprichting Stichting verkeerslichtenvrije A59 

 

 

Mondelinge vragen van Harry van den Berg (PVV) aan gedeputeerde Van der Maat inzake 

een bericht uit BN De Stem van 15 januari 2018 over de vorming van een stichting voor een 

verkeerslichtenvrije A59 ( https://www.bndestem.nl/oosterhout/verkeerslichten-hooipolder-

schijnbaar-is-het-probleem-niet-voldoende-onder-de-aandacht-gebracht~a268773d/ ) 

 

 

1 In een interview gaf onze oud-gedeputeerde en huidig minister Cora van Nieuwenhuizen 

aan dat een ongelijkvloerse oplossing van Hooipolder er ook op wat langere termijn niet in 

zit. Heeft de gedeputeerde op dit interview gereageerd? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 

 

 

2 VNO-NCW Zeeland-Brabant, vertegenwoordigers van de gemeente Geertruidenberg, 

onderwijsinstellingen en bewoners richten een stichting op voor een verkeerslichtenvrije A59. 

Is onze gedeputeerde hiervoor benaderd en zo ja, hoe heeft u hierop gereageerd. Zo nee, bent 

u bereid de stichting actief te benaderen om als provincie mee te doen met deze stichting? 

 

 

3 VNO-NCW geeft aan het knooppunt voor ruim 100 miljoen euro minder te kunnen 

realiseren.en meldt daarnaast het feit dat het Rijk het kostenplaatje voor de huidig 

voorgestelde verbouwing van Hooipolder niet prijs geeft. Weet de gedeputeerde wél wat dit 

bedrag is áls dit bedrag bekend is, is hij dan bereid om met de minister en met de staten te 

bekijken of er een mogelijkheid te vinden is om alsnog Hooipolder volledig ongelijkvloers te 

krijgen, op basis van een harde offerte vanuit het bedrijfsleven (VNO-NCW) en hiertoe 

financieringsvoorstellen te doen, bijvoorbeeld via financiering, cofinanciering of PPS-

constructie? 

 

 

(Urgentie: nieuwe en financieel ingrijpende ontwikkeling rondom situatie waar de provincie 

ook als mede-investeerder belangen heeft. Van belang om van meet af aan mee te praten) 

 

 

vriendelijke groet, 

 

Harry van den Berg 

PVV Noord-Brabant 
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